

KEMBARA UMRAH ROHANI BERSAMA PEMBIMBING USTAZ DR AZAHAR YAAKUB & USTAZAH DATUK DR NORHAFIZAH MUSA (PAKEJ EKONOMI)



12H/10M JADUAL PERJALANAN IBADAH UMRAH (6H/5MLM- DIMEKAH - 6H/5MLM DIMADINAH)

HARI KE-1: KUALA LUMPUR-JEDDAH-MEKAH

Jemaah berkumpul di TKT 5, KLIA untuk urusan Daftar Masuk/taklimat/serahan passport/boarding pass- Bertolak ke Jeddah dengan pesawat **SAUDI AIRLINES**. Selesai urusan Imigresen mulakan perjalanan menuju ke MEKAH. Tiba di Mekah, menuju ke hotel. untuk pengurusan bilik dan berehat sebentar. Berkumpul untuk pelaksanaan Umrah. Menyempurnakan ibadah **Umrah WAJIB** bersama USTAZ dan USTAZAH. (Tertakluk kepada masa yang akan ditetapkan).

HARI KE-2: MAKKAH

JAM 10 PAGI - Acara Ibadah bebas / Ibadah Persendirian.

JAM 9 MALAM - MENDAKI JABAL NUR (PILIHAN)

HARI KE-3: MAKKAH-ZIARAH LUARAN SEKITAR MAKKAH

JAM 3 PAGI - QIAMULLAIL TERAPI (ROOFTOP MASJIDIL HARAM) .Melawat sekitar Kota Makkah-Manasik Haji antaranya : Padang Arafah, Jabal Rahmah, Mudzalifah dan Mina. Seterusnya menuju ke Ji'ranah untuk berniat umrah.

UMRAH KALI KE-2 bersama pembimbing.

HARI KE-4: MAKKAH-ZIARAH LUARAN SEKITAR MAKKAH

JAM 3 PAGI - QIAMULLAIL ZIKIR AURA SYIFA

Ziarah dan Rehlah ke WADI BERKAT dan kemudian ke Hudaibiyah untuk Miqat -**UMRAH KALI KE-3** bersama pembimbing.

HARI KE-5: MAKKAH- ZIARAH PILIHAN- TAIF

JAM 9 PAGI - ZIARAH TAIF (PILIHAN) / Acara ibadah bebas / Ibadah persendirian

Kemudian Miqat di Qarnul Manzil - **UMRAH KALI KE - 4** (Pilihan)

HARI KE-6: MAKKAH / MADINAH

Tawaf Wa'da - SOLAT JUMAAT (Tertakluk kepada masa yang ditetapkan), Hari terakhir di Makkah dan bersiap sedia untuk berangkat ke Madinah dengan menaiki bas. Dipertengahan perjalanan, berhenti untuk solat jamak dan jamuan makan Nasi Mandi yang ditaja oleh syarikat. Tiba di MADINAH, Urusan check in dan urusan bilik. Ziarah salam kepada Rasulullah S.A.W.

HARI KE-7: MADINAH-ZIARAH DALAMAN SEKITAR MASJID

JAM 8.30 PAGI - Ziarah makam NABI SAW, Saidina Abu Bakar RA dan Saidina Umar RA dibimbing oleh Ustaz & Ustazah mengikut masa yang ditentukan. **SLOT PILIHAN KE RAUDHAH**-mengikut masa yang dikhaskan untuk jemaah muslimin dan muslimat.

HARI KE-8: MADINAH- ZIARAH LUARAN

JAM 9 PAGI - Lawatan sekitar Kota Madinah antaranya: Masjid Quba', Masjid Qiblatain, Jabal Uhud dan berakhir di Kebun Kurma- Oleh Pembimbing.

HARI KE-9: MADINAH - ZIARAH PILIHAN

ZIARAH PILIHAN - **Jejak PERANG BADAR** /Acara Ibadah bebas/ Ibadah persendirian

HARI KE-10: MADINAH

JAM 3 PAGI - PROGRAM QIAMULLAIL-TERAPI

Acara Ibadah bebas/ Ibadah persendirian/Majlis Aqiqah/ Majlis Tahlii/ **PROGRAM KHATAMUL AL-QURAN**

HARI KE-11: MADINAH

JAM 6 PAGI - MAJLIS PERPISAHAN/ ZIARAH WADA'

Bersiap sedia untuk berangkat ke Madinah Airport

HARI KE-12: TIBA DI MALAYSIA

Selamat tiba di Kuala Lumpur

**KEMBARA UMRAH ROHANI BERSAMA PEMBIMBING
USTAZ DR AZAHAR YAAKUB & USTAZAH DATUK DR
NORHAFIZAH MUSA (PAKEJ EKONOMI)**



HOTEL / HARGA PAKEJ			
MAKKAH	MIRA AJYAD/ OLAYAN AJYAD HOTEL -4* / SETARAF (350M) - FULLBOARD		
MADINAH	GRAND PLAZA MADINAH 4* / SETARAF* (150M) - FULLBOARD		
HARGA BILIK (PERPAX)	BEREMPAT RM 9,980.00	BERTIGA RM 10,480.00	BERDUA RM 11,580.00

ISTIMEWA :

- Modul Bimbingan - TAZKIYATUN NAFS(Penyucian Jiwa) sepanjang Ibadah Umrah
- Ziarah *PILIHAN* -TAIF DAN ZIARAH JEJAK PERANG BADAR
- SEBUTHARGA tertakluk kepada pengesahan DEPOSIT yang diterima

PENERBANGAN : SAUDI AIRLINES
29 NOV 2022 HINGGA 10 DEC 2023 . PENERBANGAN SAUDI AIRLINES

PAKEJ TERMASUK	PAKEJ TIDAK TERMASUK
<ol style="list-style-type: none"> 1. Tiket penerbangan terus pergi /balik kelas Ekonomi 2. Cukai lapangan terbang 3. Pengurusan - VISA TOURIST 4. Insuran Umrah Takaful berkelompok (Umur dalam lingkungan 2-65 tahun sahaja) 5. Petugas-petugas di Makkah & Madinah 6. Pengangkutan menggunakan bas berhawa dingin. 7. Hotel penginapan untuk 2,3 & 4 orang sebilik. (Jika kombinasi bilik tidak mencukupi seperti yang dipohon,jemaah akan dimaklumkan segera) 8. Pakej makan yang disediakan di hotel Makkah dan Madinah adalah FULLBOARD. 9. Ziarah Luaran di Madinah dan Makkah 10. Cenderahati dari pihak agensi: Buku Panduan Umrah/ Ziarah, Beg Kasut, Beg Sandang, Beg Kabin 24" & 20 11. Air Zam Zam 5 litre (Tertakluk kepada kelulusan pihak Saudi) 12. Kursus Umrah Percuma 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Kos Sim Kad telefon Arab Saudi 2. Kos rawatan, ubat-ubatan, wad dan kuarantin di hospital Arab Saudi yang tidak dilindungi atau melebihi perlindungan insurans. 3. Perkhidmatan porter atau khidmat tambahan lain di lapangan terbang atau di Arab Saudi yang tidak dinyatakan di dalam pakej. 4. Penggantian nilai barangan peribadi yang Hilang di mana-mana lokasi sepanjang perjalanan dan caj lebihan timbangan bagasi. 5. Sebarang perubahan kadar matawang asing yang menyebabkan kenaikan harga penginapan, pengangkutan, tiket penerbangan, cukai penerbangan, cukai lapangan terbang dan surcaj bahan api. 6. Program lawatan atau aktiviti ke tempat yang tidak dinyatakan dalam pakej. 7. Makan dan minum yang tidak dinyatakan dalam pakej. 8. Jemaah digalakkan mengambil insurans perlindungan tambahan. (Sila rujuk kepada pihak MN AJWA TRAVEL)

KEMBARA UMRAH ROHANI BERSAMA PEMBIMBING USTAZ DR AZAHAR YAAKUB & USTAZAH DATUK DR NORHAFIZAH MUSA (PAKEJ EKONOMI)

Deposit

- Deposit perlu dibayar sewaktu pendaftaran dilakukan dengan jumlah RM 1,000 seorang dan bayaran penuh perlu dijelaskan dalam tempoh 45 hari sebelum tarikh penerbangan.
- Bayaran ini boleh dibuat secara *online transfer* ke akaun Maybank syarikat MN Ajwa Travel seperti maklumat tertera:-



DEPOSIT BAYARAN RM 1000.00
MN AJWA TRAVEL 562759692435

*Dikehendaki membuat bayaran selepas pengesahan *Sila kemukakan resit pembayaran kepada kami

Visa Tourist (Diguna pakai selama 1 tahun)

Adalah menjadi tanggungjawab Jemaah untuk menyediakan setiap dokumen yang diperlukandalam permohonan visa tourist. Pihak agensi hanya menjadi perantara permohonan dan kelulusan adalah tertakluk sepenuhnya kepada pihak berkuasa Arab Saudi.

Dokumen Asas

- 1- Passport antarabangsa yang masih sah sekurang 6 bulan dari Tarikh keberangkatan dan mempunyai minimum 6 muka surat kosong.
- 2- Gambar visa umrah 1 keping bersaiz 4 x 6 cm, berlatar belakang putih dan saiz muka 60%



KEMBARA UMRAH ROHANI 2023



PROGRAM BERSAMA USTAZ DAN USTAZAH